
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/1429.

Benyújtás dátuma: 2022-10-05 13:56

Parlex azonosító: I1FA1BY70001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Tóth Bertalan (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért éri hátrányos megkülönböztetés a 
többgenerációs házban élőket az áramfogyasztás tekintetében?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Az alábbi írásbeli kérdésemre a Dr. Koncz Zsófia által aláírt levél semmilyen formában nem ad
választ.

Ráadásul úgy tűnik,  hogy hiába jelzem azt,  hogy ezek az írásbeli  kérdések a tucatjával özönlő
állampolgári  levelek nyomán születnek, államtitkár asszony még mindig az én saját  „rövidtávú
politikai haszonszerzést szolgáló hamis állításomnak” tartja a nehéz élethelyzetbe került magyar
választók leveleit.

Tekintettel  tehát  arra,  hogy a válasz még csak érintőlegesen sem találkozik a levelével hozzám
forduló választópolgár gondjaival, így azt elfogadni nem tudom, hanem változatlan formában újra
benyújtom. Teszem mindezt annak reményében, hogy Magyarország Kormányának képviselőjeként
végre ráébred, hogy milyen problémákkal küzd az ország és a felmerült kérdésekre érdemi választ
ad.

 

Levelével hozzám forduló választópolgár arról számolt be, hogy 50 évvel ezelőtt még a szüleivel
közösen  épített  ikerházukat  az  idő  múlásával  átalakították.  Az  emeletek  leválasztásával,  külön
lépcsőház építésével 4 db 55 négyzetméteres lakást alakítottak ki, melyhez jelzáloghitel segítségét
vették igénybe. A hitel törlesztését a lakások bérleti díjából fedezte, a fennmaradó részt pedig a
lassan 50 éves ház felújítására, javításaira és a saját, alacsony nyugdíjának kiegészítésére használta.

A rezsifizetés  szabályainak  megváltozását  követően  azonban  a  bérlők  attól  tartottak,  hogy  a



 
megemelkedett  költségeket  nem  tudják  majd  kifizetni,  ezért  elköltözni  kényszerültek.   Saját
lakrészeik  rezsijét  ugyanis  ők  fizetik,  így  a  segítségre  hatalmas  szükségük  van.  Többnyire
fiatalokról van szó, akik az eddigi költségeket is nehezen tudták fedezni.

Tekintettel azonban arra, hogy több, önálló lakrészről van szó, égetően nagy szükség mutatkozik
arra, hogy az átlagfogyasztás mértéke - gázfogyasztáshoz hasonlóan - minden lakrésznek ugyanúgy
a  rendelkezésére  álljon.  Egyébként  sem  magyarázza  semmi  az  a  félmegoldást,  hogy  amit  a
gázfogyasztás  ügyében  a  vonatkozó  jogszabály  módosításával  meg  lehetett  oldani,  akkor  azt  a
villamos energia tekintetében miért tagadják meg a hazai fogyasztóktól.

 

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1.  Miért  szorították  ki  esetében  a  kedvezményes  lakossági  díjszabásból  a  nem  társasházként
működő, többlakásos házak áramfogyasztását?

2. Mikor terjesztik ki a kedvezményes lakossági árat az áramfogyasztás tekintetében is a fogyasztói
közösségekre?

 

Válaszáról az érdeklődő választópolgárokat természetesen tájékoztatni fogom.
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